
 

Verslag openbare vergadering 
 

Maandag 19 september 2022 Vergadering in de Blauwe Tram 

19:30 – 22:00 uur  

Aanwezig: Friso van Marion, Ineke van der Aar, Simone van Dam-Ouwens, Imca 
Drommel, Cecilia Gudrun Kollerics, Karin Keur, Martine Joustra, Jaap Koper, Marc 
Vooges, Ingrid van Tienhoven(verslag). 
Afwezig: Beatrijs Aukema, Cees Roos. 
 
 
 

1. Opening, mededelingen en Vaststellen Agenda 
Agenda wordt vastgesteld en de wethouders worden welkom geheten.  
 

2. Kennismaking met Wethouder Gert-Jan Bluijs* en Wethouder Lars 
Carree** 

       De leden stellen zich voor aan de wethouders, en omgekeerd.  
Onderwerpen die in de gedachtewisseling aan de orde komen: 
 

- De Adviesraad mist het contact met de ambtenaren die betrokken zijn 
bij de beleidsontwikkeling Jeugdzorg, zoals dat voor de corona 
periode bestond, en wil dit weer hervatten. Carree zal dit doorgeven 
aan de betreffende ambtenaren.  
 

- De Adviesraad maakt zich zorgen over inwoners met een laag 
inkomen en wil graag meedenken over het minimabeleid en 
armoedebestrijding. De leden zijn benieuwd naar het gebruik van de 
Zandvoortpas en denken na over methoden om het gebruik daarvan 
te vergroten. Zou het in Zandvoort mogelijk zijn om een regeling te 
treffen waarbij bijvoorbeeld bij de aankoop van levensmiddelen 1/3 
door de gemeente, 1/3 door de ondernemer en 1/3 door de 
pashouder wordt betaald. De Adviesraad praat in de vergadering van 
oktober over de pas die in Rotterdam wordt gebruikt. In Dronten kan 
iedereen een pas aanvragen en die werkt als een voordeelpas. 

- Bluijs geeft aan dat de gemeente samen werkt met andere partijen 
voor aanbiedingen voor pashouders, informatie hierover is in een 
speciaal boekje te vinden. Er is een jeugdsportpas van het Jeugdfonds 
sport en cultuur Leergeld.  
 

 



 
- Bluijs geeft aan dat er voor het minimabeleid geld uit Den Haag komt. 

In Zandvoort zijn 990 pashouders in beeld, aan 85 mensen is de 
energietoeslag uitgekeerd. Een voorbeeld van de ondersteuning is dat 
mensen met een inkomen op minimaniveau, automatisch 
kwijtschelding van gemeentebelastingen krijgen. Voor mensen met 
een laag inkomen is €400.000 beschikbaar om de energiecrises te lijf 
te gaan, bijvoorbeeld door oud witgoed te vervangen door 
energiezuinige apparaten.  

- Leden geven aan dat het ook belangrijk is om gratis menstruatie 
producten te verstrekken zoals in omliggende gemeente al gebeurt.  
 

- Carree geeft aan dat er nagedacht wordt over manieren om jongeren 
te betrekken bij de ontwikkeling van (jeugd-) beleid. In het verleden 
is er een jeugdraad geweest en een kinderburgemeester. De vraag is 
waarom die zijn verdwenen, de initiatieven zijn doodgebloed. Is het 
een idee om zo’n jeugdraad onder te brengen bij het jongerenwerk? 
Er zal dan natuurlijk contact zijn met de Adviesraad. Met welke 
vragen kan je de jeugd prikkelen om mee te praten? De leden van de 
Adviesraad geven aan dat zij al nadenken over een model om 
jeugdigen bij de advisering over het Sociaal Domein te betrekken en 
praat graag mee in de gesprekken van de wethouder met jeugdwerk.  

- Carree deelt mee dat er gekeken wordt naar het IJslands 
Preventiemodel. Welke elementen daaruit geschikt kunnen zijn voor 
Zandvoort. Hij is zich er bewust van dat er in IJsland sprake was van 
een hele lange aanlooptijd, een kleine bevolking met sociale controle. 
Het project zal dan ook de tijd moeten krijgen en niet meteen 
afgerekend moeten worden op korte termijn resultaten. In recent 
onderzoek van de GGD Kennemerland blijkt dat de Zandvoortse jeugd 
hoog scoort op middelen gebruik. In Zandvoort loopt een project voor 
jongeren om op een gezond gewicht te blijven: JOGG, de hoop is dat 
hiermee het middelen gebruik omlaag kan worden gebracht, al is hier 
niet na een paar maanden al een positief resultaat te verwachten.  

- Carree brengt naar voren dat er in Zandvoort 32 organisaties zijn die 
zich richten op de jeugd van Zandvoort. Hij wil steeds meer naar de 
voorkant, naar de preventieve kant. Hoe gaan we problemen 
voorkomen? Er zijn in Zandvoort veel organisaties betrokken bij de 
jeugd. Niet iedere organisatie weet wat de ander doet en er is overlap. 
Het is een streven om een preventief coördinatiepunt in te stellen 
zodat organisaties weten wie wat doet als er een vraagstuk voorligt. 
Dus meer aan de voorkant werken en coördinatie is belangrijk. De 



 
problemen in nieuw Noord worden erkend. Er worden ook 
activiteiten georganiseerd voor de jongeren zoals zaalvoetbal. 

- Vraag uit de Adviesraad is hoe het gesteld is met de contacten tussen 
het POH Jeugd en de GGZ, dit wordt vanuit de Adviesraad uitgezocht.  
 

- De inclusieagenda is onderdeel van de portefeuille van de 
burgemeester. Er komt een lokale inclusieagenda uit.  

- De Adviesraad vraagt of er in het centrum van Zandvoort met zijn 
hoge dichtheid aan winkels en horeca, een openbaar toilet kan komen 
voor mensen met een handicap? Het is belangrijk dat bij het maken 
van de inclusie agenda ook rolstoelgebruikers worden betrokken.  

- De Adviesraad heeft al vaker geadviseerd over toegankelijkheid van 
Zandvoort. Toch is het zo dat vanuit Nieuw Unicum vanaf de rotonde 
tot de kerk er wat gedaan is aan het fietspad, maar je er nog steeds 
niet overheen kan rijden met een rolstoel. Mensen in een rolstoel zijn 
gedwongen aan de linkerkant te rijden en dat brengt gevaarlijke 
situaties met zich mee.  

- Meerdere organisaties werken voor mantelzorgers en deze komen bij 
elkaar in het focus overleg Mantelzorgers. Er wordt gekeken hoe men 
binnen de Sociale Basis de komende 1,5 jaar vanuit eigen 
speerpunten samenwerkt.  

- Als je een vaste invalide plek hebt op kenteken, mag je niet meer 
buiten de wijk 2 uur gratis parkeren. De Adviesraad heeft hierover 
schriftelijk vragen gesteld en wacht op antwoord 

- Het blijkt dat mensen die een trauma verwerken bij psychische 
hulpverlening veel hebben aan een landgenoot. Zo is het bij Syriërs 
dat mensen met een redelijke achtergrond met een korte cursus al 
veel konden betekenen voor landgenoten. Bij de VU gaat een 
hoogleraarsstoel over dit onderwerp. Er ligt nu een verzoek bij de 
GGD Haarlem of zij hieraan mee zouden willen werken. Als dit zo is 
dan komt er ook een verzoek naar de gemeente Zandvoort. Op het 
ogenblik zijn er lange wachtlijsten voor psychische hulp. Carree 
spreekt nog met de projectleider van de psycho-traumatische hulp 
van het Rode Kruis, die betrokken is bij de vluchteling op de boten in 
Haarlem.  

- Bluijs brengt naar voren dat er binnen Gewoon in de Wijk gestreefd 
wordt naar het verlagen van de drempels voor Zandvoortse burgers, 
minder subsidiepartners en het voorkomen van dat twee organisaties 
hetzelfde doen. Organisaties komen per tafel uit met een 
gezamenlijke begroting.  



 
- In Bentveld is er geen infrastructuur om elkaar te ontmoeten, de 

vraag is of zo’n punt is op te zetten.  
- Carree vertelt dat de aanbesteding Jeugd half oktober rondkomt.  Er 

wordt vanaf januari 2023 gestart. Er doen 7 gemeenten aan mee met 
5 percelen. Een vraag is hoe je de zorg continueert als een cliënt van 
perceel 2: enkelvoudige zorg naar perceel 1: meervoudige zorg moet 
gaan omdat zijn of haar problematiek meervoudig blijkt te zijn. Een 
aanmeldtafel die cases disciplinair bekijkt kan een oplossing zijn. Dan 
verleen je met elkaar de zorg, maar sta je er ook samen garant voor.  

- De situatie is te vergelijken met de toeloop naar de spoedeisende hulp 
in de ziekenhuizen. Omdat de huisarts niet genoeg tijd heeft om zijn 
patiënt te onderzoeken, wordt de patiënt doorverwezen naar de 
spoedeisende hulp, die daardoor overloopt. Bij de aanmeldtafel is het 
van belang dat er genoeg tijd is om multidisciplinair te beoordelen, 
welke hulp iemand nodig heeft en dan te verwijzen. De vraag van de 
Adviesraad is of dit niet een nieuw stoplicht is met filevorming als 
gevolg, waar komen de deskundige vandaan die het aanmeldpunt 
bemensen? 

- Van belang is dat als het nodig is, je in de jeugdzorg komt, maar een 
belangrijke vraag is: hoe kom je eruit. 

-  Lars Carree geeft aan dat er ook gestreefd wordt naar minder 
jeugdzorg. Nu wordt er soms wel erg snel doorverwezen. Iedereen 
heeft recht op zijn of haar stukje verdriet. 

- Bij het leerlingen en WMO-vervoer zijn er nog altijd problemen omdat 
er niet genoeg chauffeurs zijn.   

 
3. Op welke manier kan de jeugd van Zandvoort betrokken worden bij 

de Adviezen van de Adviesraad Sociaal Domein Zandvoort? 
1. Jongeren Adviesraad optuigen 
2. Jongeren in de Adviesraad opnemen 

Zie verslag hierboven 
 

4. Concept verslag vergadering Adviesraad Zandvoort 13 juni 2022  
- Het verslag wordt goed gekeurd zonder wijzigingen.  
- Het Regenboogplan ligt nog in concept bij de burgemeester.  

 
5. Uitgebrachte Adviezen eerste helft 2022 

- Voortaan zal er bij iedere vergadering een overzicht van de 
uitgebrachte adviezen worden meegestuurd. 

- Ingrid maakt een afspraak voor het cliëntervaringsonderzoek WMO 
 

6. Rapportage Sociale Basis Zandvoort 2021 



 
Jaaroverzicht verantwoording maatschappelijke partners met effectmeting 

- De leden hebben er kennis van genomen.  
 

7. Rondvraag 
    - Cees zal de volgende vergadering toelichting geven op zijn verslag                             
            De Rotterdampas 
     - Bij het verslag komt een actielijstje en overzicht van de uitgebrachte   
 Adviezen.  
 

Slot 
 

*Portefeuille Gert-Jan Bluijs: o.a. Werk en Inkomen, Schulden, Zorg en Welzijn,  
              Inburgering 

 **Portefeuille Lars Carree: o.a. Jeugd Onderwijs en Sport  
 
 

 

 

 
 

 


